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PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury 

odbytego w dniu 7 marca 2011 roku 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu  z ostatniego posiedzenia Komisji. 

4.  Rozpatrzenie wniosków:  

a) dyrektora PUP w Ostrowie Wielkopolskim w sprawie  zwolnienia z podatku  od 

nieruchomości. 

b) Mieczysława Słodowego w sprawie kupna gruntów, 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady w sprawach: 

a) określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na 

czas nieoznaczony, 

b) „ Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego- cmentarz w 

Latowicach”, 

c)  wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na rok 2012 środków 

stanowiących fundusz sołecki, 

d) zmiany uchwały Rady Gminy Sieroszewice w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na 2011 rok, 

e) zmiany uchwały Rady Gminy Sieroszewice w sprawie ustalenia wzorów deklaracji 

i informacji dla celów podatku: rolnego, leśnego i od nieruchomości, 

f) zmiany uchwały  Rady Gminy w sprawie zarządzenia na terenie Gminy 

Sieroszewice poboru podatków: od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób 

fizycznych oraz opłat lokalnych w drodze inkasa, określenia inkasentów tych 

podatków i opłat oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

g) zaniechania inwestycji rozpoczętych, 

h) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok. 

i) rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego Zakładu Komunalnego 

w Sieroszewicach. 

6.  Opracowanie planu pracy Komisji Rolnictwa , Rozwoju Gospodarczego                               

i Infrastruktury na rok 2011.  

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 
 

 Ad. 1) Przewodniczący Komisji o godzinie 10:05 dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 

Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury. Powitał pana Wójta, panią Skarbnik 

oraz wszystkich członków Komisji. W posiedzeniu Komisji uczestniczyli wszyscy  

członkowie ( 12 radnych). Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Ad. 2) Przewodniczący Komisji przedstawił projekt porządku Komisji. 

Ad . 3) Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie bez uwag.  
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Ad.4  a) Przewodniczący komisji – przedstawił pismo dyrektora Powiatowego Urzędu 

Pracy w Ostrowie Wielkopolskim o zwolnienie z podatku od nieruchomości. Pismo w tej 

sprawie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Pan Wójt – udzielił wyjaśnień, że jest możliwość zwolnienia z podatku, ale  decyzja w tej 

sprawie należy do Rady Gminy. PUP w Ostrowie Wielkopolskim dzierżawi 

pomieszczenie w budynku Urzędu Gminy, powierzchnia użytkowa tego lokalu wynosi 45 

m2.  

Pani Bernadeta Biała – stwierdziła, że jeżeli chodzi o płacenie podatku to są to 

groszowe sprawy.  

Pan Przewodniczący Rady- „Jest argument, żeby zwolnić z podatku Powiatowy Urząd 

Pracy, a w to miejsce zatrudnić stażystów. Jest to najbardziej efektywny sposób 

likwidowania bezrobocia.” 

Pan Wójt – zacytował przepis art.7 ust.3 Ustawy o podatkach i opłatach lokalnych, z 

którego wynika, że chodzi o zwolnienie przedmiotowe i musi to być dokonane w drodze 

uchwały przez Radę Gminy.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie wniosek Powiatowego Urzędu Pracy w 

Ostrowie Wielkopolskim o zwolnienie z podatku od nieruchomości. 

             b) Przewodniczący Komisji – odczytał treść wniosku p…1 w sprawie kupna 

gruntu przylegającego do jego posesji przy ulicy Strażackiej w Sieroszewicach. Wniosek 

w tej sprawie stanowi załącznik nr3 do protokołu. 

Pan Wójt – udzielił wyjaśnień, że na tym gruncie ma być zrobiona droga dojazdowa do 

planowanej budowy przedszkola. Zwrócił się do członków komisji o wyrażenie opinii w 

tej sprawie. 

Pan Przewodniczący Komisji – wyraził opinię, że każdy mieszkaniec powinien mieć 

prawo rozwoju, a jeżeli chodzi o drogę, to można przesunąć ją o 5 metrów . 

Pan Przewodniczący Rady –  zwrócił się z pytaniem, co z działkami pana …2 i pana…3? 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi, że działki będą wydzielane. 

Pan Przewodniczący Rady – zwrócił uwagę, że pismo p….4 powinno zostać 

przedstawione na Radzie Sołeckiej wsi Sieroszewice w celu wydania stosownej opinii. 

Poinformował zebranych, że osoba zainteresowana kupnem gruntu była na dyżurze i z 

przeprowadzonej rozmowy wynikało,  że nie ma wizji jak to rozwiązać.   

                                                        
1 Art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej ( Dz. U. z dnia 8 
października 2001 roku ze zmianami) 
2 Patrz: przypis 1 
3 Patrz: przypis 1 
4 Patrz: przypis 1 
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Pan Andrzej Gierlach – stwierdził, że sprawa dotyczy wszystkich osób prowadzących 

działalność gospodarczą, także sklepów.  Zwrócił się z prośbą do członków komisji, aby 

wziąć tą sprawę pod uwagę.  

Pan Jerzy Kasprzak – wyraził zdanie, że należy dać każdemu mieszkańcowi równą 

szansę rozwoju. Przypomniał, że było dużo kontrowersji wokół sprzedaży poprzednich 

działek.   

Pan Przewodniczący Rady – zwrócił uwagę, że w pierwszej kolejności powinno wziąć 

się pod uwagę interes społeczny, mając na względzie wykonanie drogi. Poinformował, że 

u p. Sasa znajduje się dokumentacja powykonawcza wybudowanego „Centrum Wsi” z 

której wynika, że drogi zostały wykreślone.  

Pan Wójt -   zwrócił się z pytaniem, czy jest wola rady, żeby sprzedać grunty ? 

Pani Bernadeta Biała – poparła wypowiedź  p. Siwaka. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie wniosek p….5 pod warunkiem, że 

będzie możliwość wydzielenia drogi.     

Ad.5 a) Pani Bernadeta Biała – przytoczył zapis paragrafu 10 ust. 3 o następującym 

brzmieniu: „ Nieruchomości mogą być oddane przez Wójta w najem lub dzierżawę na 

okres dłuższy niż 3 lata.”  Zapytała, czy musi być przeprowadzony przetarg w przypadku 

zmiany sołtysa?  

Pan Wójt -  udzielił odpowiedzi, że Wójt nie może zawrzeć umowy na okres dłuższy niż 

3 lata i zasady muszą być równe dla wszystkich, nie można wyróżniać sołtysów.  

Poinformował, że jest przepis z którego wynika, że Rada Gminy będzie mogła 

indywidualnie rozpatrywać wnioski, podejmując uchwałę o odstąpieniu od przetargu. 

Pan Andrzej Gierlach -  stwierdził, że pierwotny projekt uchwały w sprawie  określenia 

zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub 

wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata, lub na czas nie oznaczony był 

dobry, ponieważ nie można wyręczać Pana Wójta z jego kompetencji.    

Pani Bernadeta Biała – wyraziła zaniepokojenie w sprawie wydzierżawiania mienia 

wiejskiego,  że będzie musiało się to odbywać w drodze przetargu. Zwróciła uwagę, że 

mienia wiejskiego nie należało komunalizować, a wszystko w całej Polsce zostało 

skomunalizowane. Zapytała jaka kwota wpłynęła do budżetu gminy z tytułu 

wydzierżawienia gruntów z mienia komunalnego?   

Na posiedzenie komisji została poproszona p. Bożena Jaś, która poinformowała 

zebranych, że  z tytułu wydzierżawiania gruntów z mienia komunalnego wpłynęła do 

budżetu gminy kwota 3 296 zł. za 2010 rok.  

                                                        
5 Patrz: przypis 1 
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Pani Teresa Grzeszczyk – poinformowała, że w naszej gminie zostało 

skomunalizowane ponad 400 h, ale w ten obszar są wliczane rowy, drogi i nieużytki.  

Pan Anatol Piaskowski – zwrócił  uwagę, że z tytułu projektu uchwały wynika, że 

dotyczy  wszystkich nieruchomości a członkowie komisji skupili się tylko na gruntach 

rolnych. Rozważając projekt uchwały trzeba wziąć pod uwagę wszystkich mieszkańców. 

Pan Wójt – poinformował, że radca prawny  nie miał zastrzeżeń do proponowanych 

wcześniej poprawek do projektu uchwały w sprawie zasad… . 

Pan Przewodniczący komisji – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  

określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas 

nieoznaczony.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w powyższej sprawie. Za przyjęciem 

projektu uchwały głosowało 5 członków komisji, 1 był „przeciw” i 6 wstrzymało się od 

głosu.  

       b) Pan Wójt– omówił projekt uchwały w sprawie „Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego – cmentarz w Latowicach”  Wyjaśnił, że w toku 

opracowywania planu spełniono wymogi ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym, w tym zasięgnięto opinii oraz uzgodniono projekt planu z organami do 

tego upoważnionymi. Po przejściu całej procedury plan został opracowany. W planie 

wyznaczono głównie tereny pod cmentarz, który będzie się znajdował na starym 

cmentarzu ewangelickim i jego obszar nie ulegnie zmianie. Przytoczył paragraf 3 z 

projektu uchwały w którym zostały określone warunki. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie 

„Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – cmentarz w Latowicach.”          

      c) Pan Wójt – poinformował, że zgodnie z ustawą o funduszu sołeckim Rada Gminy 

co roku w terminie do końca marca musi podjąć uchwałę o wyrażeniu zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki.  

Z uwagi na brak dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

       d) Pan Wójt – wyjaśnił, że po uchwaleniu uchwały rady Gminy w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011 rok nastąpiła zmiana przepisów i 

w związku z tym należy dokonać zmiany uchwały w części. W paragrafie 1 pkt.2 lit. „ d” 

we wcześniej podjętej uchwale, należy dodać zapis po przecinku:… „zajętych przez 

podmioty udzielające tych świadczeń.” 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Rady Gminy Sieroszewice w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2011 rok. 

       e) Pan Wójt – poinformował, że projekt uchwały dotyczący zmiany uchwały Rady 

Gminy Sieroszewice w sprawie ustalenia wzorów deklaracji i informacji dla celów 

podatku: rolnego, leśnego i od nieruchomości jest konsekwencją wcześniejszej uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2011 rok. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w powyższej sprawie.   

            f) Pan Wójt – wyjaśnił, że zmiana uchwały w sprawie zarządzenia na terenie 

Gminy Sieroszewice poboru podatków: od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób 

fizycznych oraz opłat lokalnych w drodze inkasa, określenia inkasentów tych podatków i 

opłat oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso jest spowodowana zmianą  sołtysa wsi 

Wielowieś.  

Pani Teresa Grzeszczyk – poinformowała, że osoby prowadzące działalność 

gospodarczą nie mogą płacić podatku u sołtysa, tylko przelewem na konto Urzędu 

Gminy.    

Pan Jerzy Kasprzak – zgłosił propozycję, aby w przyszłym roku nie dawać nakazów 

sołtysom dla tych osób, tylko wysłać nakazy pocztą.    

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w powyższej sprawie.  

       g) Pan Wójt- omówił projekt uchwały w sprawie zaniechania inwestycji rozpoczętych. 

Wyjaśnił ,że w projekcie uchwały zostały zapisane trzy inwestycje: 

1) Budowa nawierzchni drogi gminnej z Masanowa do Biskupic ( chcieliśmy złożyć 

wniosek do „Setynówek” i to się nie udało z uwagi na brak własnych środków),  

2) Przebudowa budynku magazynu OC na świetlice środowiskową w Sieroszewicach   

(nie został ogłoszony nabór wniosków), 

3) Przebudowa oraz rozbudowa przychodni lekarskiej w Sieroszewicach (nie 

otrzymaliśmy dofinansowania oraz pojawiła się propozycja budowy nowego ośrodka 

zdrowia). 

Pan Anatol Piaskowski – zwrócił się z pytaniem, czy odnośnie pierwszej inwestycji 

będą podejmowane jakieś próby? 

Pan Wójt – odpowiedział, że budowa tej drogi na dzień dzisiejszy nie kwalifikuje się,  

aby składać wniosek o dofinansowanie, a koszty można finansować jedynie z własnego 

budżetu. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w powyższej sprawie.   
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       h) Pan Mieczysław Gawełek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił 

plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok. Zwrócił się z pytaniem w sprawie 

sporządzenia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2010 rok – która 

Komisja Rewizyjna powinna sporządzić to sprawozdanie, czy Komisja z poprzedniej 

kadencji, czy obecna?   

Pan Anatol Piaskowski – wyjaśnił, że obecna Komisja Rewizyjna powinna sporządzić 

sprawozdanie, ponieważ jak on był przewodniczącym komisji, też sporządzał 

sprawozdanie  za ostatni rok poprzedniej kadencji. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Pan Andrzej Gierlach – zwrócił się z apelem do przewodniczących wszystkich komisji 

stałych rady, a szczególnie do przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, aby uczestniczyli 

we wszystkich posiedzeniach komisji. 

i)Pan Przewodniczący Komisji – odczytał treść skargi złożonej przez p….
6
 na działalność 

kierownika Gminnego Zakładu Komunalnego w Sieroszewicach. 

Pan Przewodniczący Rady – zaproponował, aby na posiedzenie komisji poprosić 

p. kierownika  GZK. 

Pan Wójt – odniósł się do zarzutów zawartych w skardze i wyjaśnił, że przyczyny 

nieprzyjemnych zapachów są różne. Jedną z przyczyn może być pompowanie szamba do 

przykanalika, następną przyczyną  może być to, ze ścieki mogą przegniwać w przepompowni. 

Jeszcze  inną przyczyna może być to, że ktoś ma nieszczelną instalacje. Wcześniej były 

niwelowane te zapachy. Jest możliwość, aby zainstalować zestaw dozowania reagenta Ferrox, 

jednak jest to bardzo kosztowne. 

Pan Andrzej Gierlach – zapytał jaki jest powód, że w Rososzycy zaistniała taka sytuacja? 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi, że jest to spowodowane nielegalnym podłączeniem 

deszczówki do kanalizacji. 

Pan Przewodniczący Rady – poinformował członków komisji, że był w terenie z 

kierownikiem i w wyniku tej wizyty nasunął mu się wniosek, że urządzenia powinny być 

czyszczone i konserwowane na czas. Zwrócił uwagę, że w związku z montażem zestawu 

dozowania i kupnem środka dozującego zwiększą się koszty związane z użytkowaniem 

kanalizacji. Zaapelował, aby w tych miejscowościach gdzie została zrobiona kanalizacja 

podłączyli się do niej wszyscy mieszkańcy. 

Pani Teresa Lis – zapytała, czy jest jakaś szansa na dofinansowanie do budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków? 

Pan Wójt – odpowiedział na ten czas, że nie ma przepisów. 

                                                        
6 Patrz: przypis 1 
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Pan Wiktor Jamroziak Kierownik Gminnego Zakładu Komunalnego – ustosunkował się 

do skargi, „Sprawa zaczęła się od budowy kanalizacji w Rososzycy i dotyczy czterech 

posesji. Mieszkańcy byli podłączeni do kanału grawitacyjnego, to w ten czas tak nie 

śmierdziało, a jak zostały podłączone Psary, to przepompownia na ulicy Wiśniowej nie zdała 

egzaminu. Projektant wymyślił,  aby koło posesji p….
7
 zrobić dwie studzienki. Wykryliśmy 

jeden błąd, że blok przy ulicy Kaliskiej w Psarach jest podłączony przez szambo. Zapachy 

nasilały się okresowo i skonsultowałem się ze specjalistą dr inż.  p….
8
 reprezentującym firmę 

Ochrona Środowiska Laboratorium Analityczno-Technologiczne z Wrocławia, który polecił, 

aby na oczyszczanie w Psarach zamontować wąż z dziurkami napowietrzający te ścieki. Jeden 

raz w tygodniu wlewaliśmy podchloryn sodu i to trwało do jesieni 2010 roku. Jesienią 

bardziej śmierdziało z tego względu, że jest różnica temperatur. Skoro to nie zdało egzaminu, 

to wynalazłem firmę KEMIPOL z Wrocławia, która wykonała miesięczny test antyodorowy. 

Koszt testu wynosił 3 050 zł. i zakup środka „Ferrox – C5 (chlorek żelaza modyfikowany )” 

koszt 450 zł. W wyniku przeprowadzonego testu stwierdzono pojawiający się siarkowodór 

szczególnie w porze rannej.  Koło p….
9
 został zamontowany czujnik przez okres jednego 

miesiąca. Na przepompowni zastosowano chlorek żelaza modyfikowany, dwukrotnie 

zakupiono ten środek. W miesiącu lutym zamontowano zestaw dozujący. Do prawidłowego 

działania zestawu potrzebny jest zakup 1 m
3 

środka, który kosztuje 1 443 90 zł. Siarkowodór 

jest poważną trucizną.” Dodał ,że za całą  sytuację  winien jest projektant. 

Pan Przewodniczący Rady- Zapytał p. kierownika jak przedstawia się sprawa  związana z 

nieprzyjemnymi zapachami  u p…
10

  na dzień dzisiejszy? Druga sprawa, to czy przewiduje  

dokonać restrukturyzacji w GZK  z uwagi na to ,że przybywa obowiązków. 

Pan Kierownik GZK-  odpowiedział, że w momencie  montowania urządzenia  dozującego, 

smród był jeszcze większy, a dzisiaj  nie śmierdzi. Odnośnie zatrudnienia, to na oczyszczalni 

ścieków jest zatrudnionych 2 pracowników i w tej chwili posiłkuje się p. Błaszczykiem, który 

pomaga na oczyszczalni i przepompowni.   

Pan Wójt – zwrócił uwagę, że p. kierownik nie powiedział jakie rzeczy znajdują się w 

kanalizacji.  

Pan Kierownik GZK -  poinformował, że przy posesji p….
11

 w Sieroszewicach w sieci 

kanalizacyjnej znajdowały się m.in.: marynarka, suknia, pieluchy, bielizna i folia. Stwierdził, 

że  kanalizacja jest poważnym tematem.  

Pan Wójt – poinformował, że w przypadku podłączenia większej ilości do kanalizacji będą 

zniwelowane nieprzyjemne zapachy. Stwierdził, że gminy nie stać, aby budować kanalizację 

na rozproszonym terenie w związku z wysokimi kosztami. 

                                                        
7 Patrz: przypis 1 
8 Patrz: przypis 1  
9 Patrz: przypis 1 
10 Patrz: przypis 1 
11 Patrz: przypis 1  
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Pan Stanisław Płomiński – zapytał, czy jest planowane dofinansowanie do budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków? Zwrócił uwagę, że na terenie gminy są wsie, że nigdy 

nie będzie budowana kanalizacja np. Masanów, czy Zamość.  

Pan Wójt – odpowiedział, że można dostać dofinansowanie z PROW- u ale, nie można 

otrzymać dofinansowania z WRPO. Dodał, że gmina miała w planie, aby skanalizować 

mniejsze miejscowości. Wyraził opinię odnośnie skargi, twierdząc, że nie ma winy 

kierownika, ale trzeba dostosować zatrudnienie GZK do aktualnych potrzeb. Poinformował 

także, ze skargi i wnioski reguluje kodeks postępowania administracyjnego ( cały dział VIII ).  

Pan Mieczysław Gawełek – zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały rady nie powinno być 

wpisane, że skarga jest zasadna. 

Pan Anatol Piaskowski – wyraził opinię, że w skardze na działalność p. Kierownika GZK 

nie widzi jego winy, tylko jest to wina projektanta. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Kierownika GZK Sieroszewice i uznała skargę za zasadną. Za przyjęciem 

projektu uchwały głosowało 9 członków komisji, 1 był „przeciw” i 2 wstrzymało się od głosu. 

Ad.6) Pan Przewodniczący Komisji – odczytał projekt planu pracy Komisji Rolnictwa 

Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury na 2011 rok. Plan pracy stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu.    

Członkowie komisji nie wnieśli poprawek do przedstawionego projektu planu pracy.                        

Ad.7) Pan Wójt – zwrócił się do członków komisji, aby rozstrzygnęli  sprawę organizacji 

dożynek gminnych. 

Pan Henryk Jędroszka – wnioskował, aby  w tym roku dożynki odbyły się w Strzyżewie. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie wniosek w powyższej sprawie.  

Pan Jerzy Kasprzak – poruszył sprawę związaną z wyrzucaniem śmieci na cmentarzach.  

Pan Wójt – odpowiedział, że na cmentarzach powinny być ustawione kontenery, zgodnie z 

prawem to co się dzieje na cmentarzach jest nielegalne.    

Pani Bernadeta Biała – zabrała głos w sprawie wsi Namysłaki, przypomniała, że był 

wcześniej składany wniosek o dokończenie budowy boiska. Poruszyła sprawę związaną z 

przeznaczeniem budynku po kolei na salkę zebrań. Zapytała, czy są jakieś kredyty klęskowe, 

powodziowe?  

Pan Henryk Jędroszka- udzielił odpowiedzi, że można składać wniosek, który opiniuje 

 p. Kucharski – przewodniczący komisji  i wysyła wniosek do wojewody.  

Pani Teresa Lis -  poruszyła sprawę związaną z budową boiska wielofunkcyjnego przy 

szkole w Parczewie.  
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Pan Wójt – wyjaśnił, że przy szkole w Parczewie jest zespół parkowo zabytkowy i nie 

wiadomo czy konserwator zabytków pozwoli budować tam boisko. Stwierdził, że nie ma 

sensu w każdej wiosce budować boiska, skoro zostały wybudowane „ORLIKI.”   

Pan Andrzej Gierlach – poinformował, że następny turniej zimowy w Latowicach będzie 

otwarty i zaprosi do rywalizacji radnych.   

Ad. 8) Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia o godzinie 12:57 Przewodniczący 

Komisji dokonał zamknięcia  posiedzenia Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i 

Infrastruktury.  

Protokółowała: Przewodniczący Komisji:  

Joanna Glapiak                                                                                 Henryk Jędroszka 

 


